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Jegyzőkönyv 

Mely készült a Magyar Darts Szövetség 2020.07.18-i éves rendes  Közgyűlésén.  

 

Időpont: 2020.07.18. szombat 10:00 

Helyszín: Magyar Sport Háza (1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3) 

Napirend: 

1. Elnökségi beszámoló 
2. Felügyelő Bizottság beszámolója a 2019. évről 
3. A 2019. évi pénzügyi beszámoló és elfogadása 
4. A 2020. évi költségvetés tervezetének ismertetése és elfogadása 
5. Tisztségviselő választás 
6. Országos Sportági Szakszövetséggé alakulás 
7. Alapszabály módosítás 
8. Tagdíj 
9. Egyebek 

 

Jelen vannak a Szövetség tisztségviselői, a tagegyesületek képviselői, szavazati összesen 35 fő. 

10:06 Elnök úr megállapította, hogy a Közgyűlés határozatképes. 

Elnök úr személyét javasolta a Közgyűlés levezető Elnökének, majd felkérte a Közgyűlést, hogy 

szavazzon ennek elfogadásáról. Ezt követően a Közgyűlés  

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

8/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta Balázs Gábort, a Szövetség Elnökét, a Közgyűlés levezető Elnökének. 

Levezető Elnök úr javasolta Morva-Takács Vivien Anettet a Közgyűlés jegyzőkönyvvezetőjének, majd 

felkérte a Közgyűlést, hogy szavazzon ennek elfogadásáról. Ezt követően a Közgyűlés 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

9/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta Morva-Takács Vivien Anettet a Közgyűlés jegyzőkönyvvezetőjének. 

10:08 Szavazati joggal rendelkezők száma 36 fő 

Levezető Elnök úr javasolta Hegedűs Zsoltot és Csizmazia Zoltánt a jegyzőkönyv hitelesítőinek, akik 

vállalták a feladatot, majd felkérte a Közgyűlést, hogy szavazzon ennek elfogadásáról. Ezt követően a 

Közgyűlés 

36 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

10/2020.VII.18 KGY számú határozatot  

A Közgyűlés elfogadta Hegedűs Zsoltot és Csizmazia Zoltánt a jegyzőkönyv hitelesítőinek. 
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Levezető Elnök úr javasolta Izsák Gábort és Zaka Sándort a Közgyűlés szavazat számlálóinak, akik 

vállalták a feladatot, majd felkérte a Közgyűlést, hogy szavazzon ennek elfogadásáról. Ezt követően a 

Közgyűlés 

36 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

11/2020.VII.18 KGY számú határozatot  

A Közgyűlés elfogadta Izsák Gábort és Zaka Sándort a Közgyűlés szavazat számlálóinak. 

10:10 Szavazati joggal rendelkezők száma 37 fő. 

Levezető Elnök úr ismertette a meghívó szerinti napirendet, megkérdezte, van-e kiegészítési javaslat. 

Nem érkezett kiegészítési javaslat, ezért Levezető Elnök úr felkérte a Közgyűlést, hogy döntsön a 

napirend elfogadásáról. Ezt követően a Közgyűlés  

37 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

12/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta a meghívó szerinti napirendet. 

A napirendi pontok tárgyalása előtt Elnök úr megköszönte Takácsné Fekete Franciska főtitkárként 

végzett munkáját. 

Takácsné Fekete Franciska néhány szóban megköszönte a lehetőséget, hogy elláthatta a feladatot, 

megköszönte azoknak, akiknek támogatták ebben, és röviden elmondta, hogy főtitkárként milyen 

tapasztalatokat szerzett. 

1. napirendi pont: Elnökségi beszámoló 

10:21 Szavazati joggal rendelkezők száma 40 fő. 

Elnök úr szóban kiegészítette a tagság részére előzetesen megküldött írásbeli beszámolót. 

Részletesen beszélt a kiépített partneri hálózatról, a rendelkezésre álló támogatásról és a magyar 

darts termékeiről. Beszélt továbbá a megoldásra váró problémákról, a 2020-as célkitűzésekről és 

tervekről. 

Elnök úr felkérte a Közgyűlés tagjait, hogy kérdéseiket, észrevételeiket tegyék fel. Nem érkezett 

kérdés. 

Orosz András a Felügyelő Bizottság Elnöke elmondta, hogy a Felügyelő Bizottság elfogadásra 

javasolta a beszámolót. Ezt követően a Közgyűlés 

40 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

13/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az Elnökség beszámolóját a 2019-es évről. 
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2. napirendi pont: Felügyelő Bizottság beszámolója a 2019. évről 

10:45 Szavazati joggal rendelkezők száma 41 fő. 

Orosz András a Felügyelő Bizottság Elnöke röviden összefoglalta a Bizottság előzetesen írásban 

megküldött beszámolóját, majd felkérte a Közgyűlés tagjait, hogy kérdéseiket tegyék fel. 

Polgár Tibor a Győri DC képviselője megkérdezte, hogy a Felügyelő Bizottság milyen módon ellenőrzi 

a ki- és befizetéseket? 

Orosz András elmondta, hogy folyamatos tájékoztatást kérnek és kapnak a meghatározott értékhatár 

fölötti kiadásokról, az aktuális pénzügyi helyzetről. 

Elnök úr kiegészítette András észrevételét a cash-flow problémájával kapcsolatban. Elmondta, hogy 

folyamatosan konzultál Andrással mielőtt nagyobb összegű kifizetés történik, vagy nagyobb összegű 

megállapodást köt. 

Dr. Váczi István a T20 DC képviselője megkérdezte, hogy az eszközleltár helyzetének rendezésére 

milyen megoldási javaslatuk van? 

Orosz András elmondta, hogy a Leltár kérdése gyakran felmerülő téma. 

Elnök úr hozzátette, hogy a legnagyobb problémát az okozza, hogy nem volt induló leltár. A leltár 

kérdése többször volt napirendre is véve Elnökségi üléseken. Elmondta, hogy kb. 80%-ban van készen 

jelenleg. 

Főtitkár asszony elmondta, hogy amit tudott, arról készített leltárt, de több helyen is van raktározás, 

nem mindenhová lehetett eljutni a karantén ideje alatt. 

Ziegenhám Medárd hozzátette, hogy a leltár elkészítését az is nehezítette, hogy a Fusionben az 

eszközök tárolása nem volt megfelelő. 

Molnár László elmondta, hogy az utánpótlás versenyre kiadott eszközállomány az iskolában van, 

ezért az nem lett még leltárba véve. 

Elnök úr hozzátette, hogy a Diamonds cupra kiadott felszerelés sincs a leltárba felvéve. Ziegenhám 

Medárd hozzászólásával kapcsolatosan elmondta, hogy nem keletkezett nagyon magas kár a 

Fusionben történt tároláskor sem. 

Kiss Imre a DEAC képviselője megkérdezte, hogy az Elnök úr által vidéki körként említett őszi 

fordulóknak pontosan milyen helyszínei lesznek.  

Bár a kérdés nem tartozott a napirendi ponthoz, Elnök úr elmondta, hogy az augusztusi nyitó hétvége 

Érden kerül megrendezésre, a szeptemberi Steel hétvége Szombathelyen, az ezt követő állomásnak 

még nincs meg a helyszíne, mert Salgótarján mégsem tudja vállalni, majd az utolsó hétvége Pécsen 

lesz. 

További kérdések nem voltak, így a Közgyűlés 

40 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

14/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta a Felügyelő Bizottság beszámolóját a 2019-es évről. 
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3. napirendi pont: 2019. évi pénzügyi beszámoló és elfogadása 

Az előzetesen írásban megküldött pénzügyi beszámolóval kapcsolatosan Elnök úr elmondta, hogy a 

Szövetség saját bevételei csak a kiadások 1/3-át fedezik. Az Elnökségnek kell külső forrásból 

megoldani a többit. Ezek a külső források piaci (szponzoráció) és állami támogatások (működési 

támogatás, Hungarian Open támogatás). 

Dr. Váczi István megjegyezte, hogy a tervezett 3.000.000 forinthoz versenyrendezési költség helyett 

majdnem 7.000.000 Ft lett kifizetve. Erről több információt kért. Megkérdezte, hogy a Lukács-Kovács 

Henriette részére szerződés-előkészítés címen kifizetett 400.000 Ft mely szerződések előkészítését 

foglalta magába, mennyi pénz folyt be a szerződések alapján, és milyen kapcsolatban áll Henriette a 

Szövetséggel? 

Elnök úr és Kövesdi Andrea Elnökségi tag elmondta, hogy a kérdezett versenyrendezési összegben a 

bérleti díjak, szállítások, építés-bontás volt benne. Továbbá a Soft szakág költségei és a levezetési 

díjak is.  

11:24 Szavazati joggal rendelkezők száma 40 fő. 

Elnök úr részletesen megválaszolta, hogy a Dreher és Westend szerződésekről van szó, melyekből 9 

millió forint folyt be, valamint a Magyar Darts Napja kapcsán végzett marketing munka és a 

szerződések teljesítésének felügyelete is bele tartozik a kifizetett összegbe. Elmondta, hogy Henriette 

az egyik cégének alkalmazottja, valamint Koncz Ernő marketing igazgatóval dolgozik együtt. 

Kurucz Tamás a Felügyelő Bizottság tagja elmondta, hogy a Bizottság vizsgálta és rendben találta ezt 

a kifizetést. 

38 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

15/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta a 2019 évi pénzügyi beszámolót. 

 

4. napirendi pont: A 2020. évi költségvetés tervezetének ismertetése 

és elfogadása 

11:32 Szavazati joggal rendelkezők száma 41 fő. 

Elnök úr elmondta, hogy Harsányi Enikőnek volt kifogása a költségvetési tervezettel, nem tartotta 

megfelelően részletezettnek. Részletesen ismertette a Közgyűlés tagjaival az írásban előzetesen 

megküldött tervezetet, majd felkérte a Közgyűlést, hogy kérdéseiket tegyék fel.  

Nem érkezett kérdés, így ezt követően 

39 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

16/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta a 2020 évi költségvetési tervezetet. 

11:37 Szünet 
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5. napirendi pont: Tisztségviselő választás 

12:11 Szavazati joggal rendelkezők száma 41 fő. 

Elnök úr ismertette, hogy Kütreiber Sándor lemondott Elnökségi tagi tisztségéről. Megköszönte az 

elmúlt egy évben megköszönt munkáját. Elmondta, hogy két jelölés érkezett a megüresedett 

tisztségbe, Csóka András, akit a Szombathelyi DCSE jelölt, és Szász Csaba, akit a Honvéd Auróra SE.  

Megkérdezte, hogy a Közgyűlés tagjai kívánnak-e más jelölést tenni, de nem érkezett jelölés a 

helyszínen. 

A két jelölt röviden bemutatkozott a Közgyűlés tagjainak. 

Elnök úr megkérdezte, hogy a Közgyűlés tagjainak van-e kérdése a jelöltekhez. Nem érkezett kérdés. 

A Közgyűlés egyöntetűen jelezte, hogy nem kívánnak titkos szavazást. 

30 szavazat érkezett Csóka András személyére és 11 szavazat érkezett Szász Csaba személyére, így a 

Közgyűlés meghozta a következő 

17/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés megválasztotta Csóka Andrást Elnökségi tagnak. 

6. napirendi pont: Országos Sportági Szakszövetséggé alakulás 

12:27 Szavazati joggal rendelkezők száma 35 fő. 

Elnök úr felkérte a Közgyűlés tagjait, hogy egyenként szavazzanak az Országos Sportági 

Szakszövetségé alakulásról. 

1. Acéldarazsak Sportegyesület - igen 

2. Arany Bikák Darts Sportegyesület - igen 

3. Balatonszőlős Sport Egyesület - igen 

4. Békéscsabai Darts Sportegyesület - igen 

5. Pro Talentum Sportegyesület - igen 

6. Ceglédi Vasutas Sport Egyesület - igen 

7. Club 501 Sportegyesület - igen 

8. Debreceni Egyetemi Atlétikai Club Nonprofit Kft. - igen 

9. Gyömrői Sportegyesület - igen 

10. Győri Darts Club Sportegyesület igen 

11. Honvéd Auróra Sportegyesület - igen 

12. Jobbágyi Szabadidősport Egyesület - igen 

13. Kaposvári Darts Klub - igen 

14. Kinizsi Technikai és Tömegsport Klubok Köre - igen 

15. Kolor Darts Sportegyesület - igen 

16. Malom Darts Sportegyesület Kiskőrös - igen 

17. Mátraterenyei Darts Barátok Egyesülete - igen 

18. Mosonmagyaróvári Darts Club Sportegyesület - igen 

19. Nyíregyházi Darts Club - igen 

20. Partiscum Darts Club - igen 
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21. Pestújhelyi Sport Club igen 

22. Prince of Darts Darts Sport Egyesület - igen 

23. Rózsaszín Párduc Tömegsport Egyesület - igen 

24. Smile Darts Club - igen 

25. Sport Darts Club - igen 

26. Sport-Hotel Darts Klub - igen 

27. Szombathelyi Darts Club Sport Egyesület - igen 

28. Súlyemelők Első Dart’s Egylete - igen 

29. Szolnoki Baglyok Darts Club - igen 

30. T20 Darts Club - igen 

31. Tököli Darts Klub Sportegyesület - igen 

32. Újvárosi Darts Club Sportegyesület - igen 

33. Vecsési Sportegyesület - igen 

34. Veresi Farkasok Ifjúsági Sport Egyesület - igen 

35. Wings Darts Club Zirc - igen 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett a Közgyűlés meghozta a következő 

18/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az Országos Sportági Szakszövetséggé alakulást. 

7. napirendi pont: Alapszabály módosítás 

Elnök úr ismertette az előzetesen írásban már megküldött módosítási előterjesztést, és felkérte a 

Közgyűlést, hogy a módosításokról egyenként döntsenek. Ezt követően a Közgyűlés 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

19/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az Alapszabály kiegészítését az alábbiak szerint: 

I.7.    működési formája:                 országos sportági szakszövetség 

I.8.  A Magyar Darts Szövetség [a továbbiakban: Szövetség] alapító tagjai közé azok a tagok 

tartoznak, akik a Szövetség alakuló Közgyűlésén részt vettek. 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

20/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az Alapszabály kiegészítését az alábbiak szerint: 

Figyelemmel arra, hogy a Szövetség a sportról szóló 2004. évi I. tv. [a továbbiakban: Stv.] 19. § (1) 

bekezdése és a 20.§ szerinti feltételeknek megfelel, a Szövetség országos sportági szakszövetségként 

működik, amelyre a Stv.-nek az ilyen szövetségekre vonatkozó rendelkezései értelemszerűen 

irányadók. 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

21/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az Alapszabály módosítását az alábbiak szerint: 
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III.1.1. A Szövetségnek -mint az Ectv. 4.§ (3). szerinti társadalmi szervezetek szövetségének -tagja lehet 

minden -a darts sportágban sporttevékenységet folytató szervezet, amelyet az arra illetékes bíróság a 

sportegyesületként, a sportvállalkozásként, a sportiskolaként, valamint az utánpótlás-nevelés 

fejlesztését végző alapítványként nyilvántartásba vett és amely a Szövetség alapszabályát elfogadja. 

III.1.2. 2022. december 31-ig tagja lehet továbbá minden a darts sportágban sporttevékenységet 

folytató szervezet, amelyet az arra illetékes bíróság a társadalmi szervezetekre vonatkozó 

rendelkezések szerint egyesületként vett a társadalmi szervezetek nyilvántartásába, feltéve, hogy 

azegyesület tevékenysége sporttevékenység, és írásban nyilatkozik arról, hogy vállalja, hogy 2022. 

március 31-ig kezdeményezi illetékes bíróságnál sportegyesületként való nyilvántartásba vételét, 

továbbá a Szövetség alapszabályát elfogadja. 

helyett 

III.1. A Szövetségnek tagja lehet minden - a darts sportágban a sportág versenyrendszerében részt 

vevő sportszervezet. Sportszervezetek a sportegyesületek, a sportvállalkozások, a sportiskolák, 

valamint az utánpótlás-nevelés fejlesztését végző alapítványok. Sportegyesület az egyesülési jogról, 

a közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek működéséről és támogatásáról szóló törvény 

(továbbiakban: Civil tv.) és a Polgári Törvénykönyv szabályai szerint működő olyan egyesület, 

amelynek alaptevékenysége a sporttevékenység szervezése, valamint a sporttevékenység 

feltételeinek megteremtése. A sportág versenyrendszerében részt vevő sportszervezetek tagként 

való felvétele a szakszövetségbe nem tagadható meg, ha azok a szakszövetség alapszabályát 

magukra nézve kötelezőnek fogadják el. 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

22/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az Alapszabály kiegészítését az alábbiak szerint: 

III.2.2. A Szövetségbe való felvételről az Elnökség dönt. Szövetségbe való felvétel nem tagadható meg, 

ha a kérelmező a Szövetség alapszabályát magára nézve kötelezően elfogadja és megfelel a III. 1-ben 

foglalt feltételeknek.  

Vereczkey Lajos a Sport DC képviselője megkérdezte, hogy mi lesz azokkal a tagegyesületekkel, akik 

képviselői nem voltak jelen és nem szavaztak erről? Őket újra fel kell-e venni a tagok közé? 

Ikker Péter Elnökségi tag elmondta, hogy senkit nem kell újra felvenni, mindenki tagja marad a 

Szövetségnek. 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett a Közgyűlés meghozta a következő 

23/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az Alapszabály módosítását az alábbiak szerint: 

V.2. A Közgyűlést évente legalább egy alkalommal ülésezik. 

Helyett 

V.2. A Közgyűlést a szakszövetség ügyintéző-képviselő szervének (Elnökségének) évente legalább 

egyszer össze kell hívnia, amelyen meg kell tárgyalni az Elnökség szakmai, illetve az Sztv. szerinti 

pénzügyi beszámolóját, valamint a tárgyévre vonatkozó szakmai és pénzügyi tervét. 
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35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett a Közgyűlés meghozta a következő 

24/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az Alapszabály kiegészítését az alábbiak szerint: 

A jelen alapszabályában nem érintett, de az Egyesületekre vonatkozó kérdésekben a vonatkozó 

törvények az egyesülési jogról szóló 2011. évi CLXXV. tv. (Ectv.), a 2013. évi  V. tv. (Ptk.) a Sportról 

szóló 2004. évi I. törvény (Sport tv.) valamint az egyéb vonatkozó jogszabályok rendelkezései az 

irányadóak. 

Ezt követően Elnök úr felkérte a Közgyűlést az egységes keretbe foglalt módosított alapszabály 

elfogadására. 

35 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett a Közgyűlés meghozta a következő 

25/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés elfogadta az egységes keretbe foglalt módosított alapszabályt. 

8. napirendi pont: Tagdíj 

12:56 Szavazati joggal rendelkezők száma 41 fő. 

Elnök úr elmondta, hogy a tagdíj összegén nem változtatna a 2021-es évre. Hozzátette, hogy 2021-

ben viszont kedvezményt adna a versenyengedélyek összegéből azoknak, akiknek 2020-ban is volt 

kiváltva engedélyük. Ismertette továbbá a két tagdíjakat érintő előterjesztést, és felkérte a 

Közgyűlést ezek elfogadására. Ezt követően a Közgyűlés 

41 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

26/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés felhatalmazza az Elnökséget, hogy 2020-ban amely egyesületnek második féléves tagdíj 

befizetése gondot okoz, annak biztosítson a Szövetség Elnöksége részletfizetési lehetőséget. 

41 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

27/2020.VII.18 KGY számú határozatot 

A Közgyűlés felhatalmazza az Elnökséget, hogy azoknak a tagegyesületeknek, akik szavazati joggal 

nem rendelkeznek – nincsen érvényes mandátummal rendelkező képviselőjük –, de megjelentek a 

Közgyűlésen, biztosítsa a tagdíj kedvezményt. 

9. napirendi pont: Egyebek 

Elnök úr beszámolt arról, hogy a főtitkári pozícióra négy jelentkező adott le pályázati anyagot, 

azonban ketten visszaléptek ezt követően, így két jelentkező maradt, akik eljöttek a Közgyűlésre. 

Kovács Julianna és Mihályi András pályázók röviden bemutatkoztak a Közgyűlés tagjainak, elmondták, 

milyen szakmai háttérrel rendelkeznek és milyen célkitűzéseik vannak főtitkár jelöltként.  

Elnök úr tájékoztatta a Közgyűlést a szezon újraindító hétvégéről, kiemelte, hogy az előírások 

betartása és a fertőzés megelőzésének elősegítése nagyon fontos. Néhány szóban beszélt a nyitó 



9 
 

hétvége öt versenyéről: Érd Open, Mozgáskorlátozott Bajnokság, Szabadidőkártyás Bajnokság, Steel 

Egyéni Nemzeti Bajnokság és Steel Csapat Magyar Kupa. 

Az öltözködéssel kapcsolatban hozzátette, hogy alapos utánajárás lesz, hogy a helyszín mennyire jól 

hűthető le és szellőztethető a nyilak megzavarása nélkül. Ennek függvényében hoz majd döntést az 

Elnökség, de egyenlőre az álláspontjuk, hogy hosszú nadrág lesz az előírt, különös tekintettel arra, 

hogy helyettes államtitkár úr és több szponzor is megjelenik a helyszínen. Kérte az egyesületek 

képviselőit, hogy figyeljenek a szabályok betartatására, tájékoztassák játékosaikat, hogy ne legyenek 

konfliktusok a helyszínen. 

Takács Gábor a Prince of Darts DSE meghatalmazott képviselője ismertette az Elnökséggel a 

versenykiírásokban talált hibákat, hiányosságokat. Rákérdezett továbbá a Steel Egyéni Nemzeti 

Bajnokság fordulóinak számának eloszlására az összevont szezonok között, kevesellte azokat. Balázs 

Gábor és Molnár László jelezte felé, hogy a versenykiírásokat felülvizsgálja az Elnökség és dönt róluk a 

soron következő Elnökségi ülésen. A fordulók számának kérdésében írásbeli előterjesztést kértek.  

Takács Gábor megkérdezte továbbá, hogy a nyertes szövetségi kapitányi pályázatok miért nem lettek 

publikálva, a játékosok így nem tudják, milyen el alapján fognak kijelölésre kerülni a válogatott 

keretek. 

Elnök úr elmondta, hogy a válogatási elvek mindenképpen meg lesznek osztva, a teljes pályázati 

anyag publikálásához először meg kell kérniük a szövetségi kapitányok beleegyezését. 

Kiss Imre megkérdezte, hogy nem lenne-e több érv a szezon lezárása mellett. Véleménye szerint 

érdemes lenne akkor újraindítani, amikor már nem ennyire bizonytalan a helyzet. 

Elnök úr elmondta, hogy amennyiben szükséges lesz, az Elnökség le fogja zárni a szezont. 

13:33 Szavazati joggal rendelkezők száma 39 fő. 

Elnök úr beszélt az Utánpótlás versenyrendszer helyzetéről is, illetve a tervezett utánpótlás 

versenyekről. 

13:43 Szavazati joggal rendelkezők száma: 37 fő 

A Magyar Darts Liga kapcsán Takács Gábor rákérdezett, hogy mikor lesz kihirdetve, hány játékos jut 

be a döntőbe az egyes régiókból. Elnök úr jelezte, hogy erről is az Elnökségi ülésen fognak majd 

dönteni, mivel ez szintén nem Közgyűlési hatáskör. 

Elnök úr röviden beszámolt a Nemzeti Versenysport Szövetség képzési projektjéről, melyben Tar Béla 

segítő közreműködésével vesz részt a Szövetség. Megemlítette továbbá az Erasmus+ programot is, 

melyre pályázatot adtunk be. A projektről Harsányi Enikő részletesebben is beszélt. 

Zaka Sándor a Balatonfüredi DC képviselője megkérdezte, hogy ebbe a projektbe középiskolásokat 

hogyan lehet bevonni? 

Harsányi Enikő elmondta, hogy külön szakmai programokat lehet meghirdetni kimondottan nekik 

célozva. 

Elnök úr röviden beszélt arról is, hogy év elején két nemzetközi versenyre utaztak játékosok a 

Szövetség anyagi támogatásával, ahol szép eredmények is születtek. Sajnos az idei évben valószínűleg 

ez volt az összes külföldi szereplése a válogatott szintű játékosoknak. 
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Beszámolt a Darts Magazin sikeréről, ismételten beszélt a forgató csapatról és arról, hogy a 

pandémiás intézkedések egyike volt, hogy leállították a forgatást. Kérte az egyesületi vezetőket, hogy 

amennyiben kérdésük van még ezzel kapcsolatban, akkor tegyék fel, de nem érkezett kérdés. 

 

14:03 Jegyzőkönyv lezárva 

 

k.m.f. 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 

 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Hegedűs Zsolt Csizmazia Zoltán 

 Jegyzőkönyv hitelesítő Jegyzőkönyv hitelesítő  

 

 


